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Abstract (en)
[origin: ES8505311A1] A permanent magnet with a split magnetic flux conductor between the pole shoes serves to attract a magnetizable load to
the pole shoes of an electromagnet whose pole shoes constitute extensions of the pole shoes of the permanent magnet and whose split magnetic
flux conductor extends between the respective pole shoes in parallel with the other conductor. An armature is movable into the gap between the
parts of the magnetic flux conductor of the permanent magnet or between the parts of the magnetic conductor of the electromagnet by a fluid-
operated motor or by the application of d-c current of proper polarity to the exciting coils of the electromagnet. The permanent magnet ceases to
attract the load to the pole shoes of the electromagnet when the armature is moved into the gap between the portions of the magnetic flux conductor
of the electromagnet. The coils of the electromagnet are connected to a source of d-c current to energize the electromagnet and to attract the
load, and with a source of a-c current to demagnetize the load. The armature is held in the gap of the magnetic flux conductor of the permanent
magnet when the electromagnet is energized to attract the load. The influence of the permanent magnet upon the load is eliminated in response to
movement of the armature into the gap of the magnetic flux conductor of the electromagnet.

Abstract (de)
Der Magnetgreifer weist einen Elektromagneten (5, 4, 4', 6) und einen in Verlängerung hierzu angeordneten Permanentmagneten (1, 3, 3', 2) auf,
wobei die magnetischen Rückschlüsse (4, 4') des Elektromagneten bzw. (3, 3') des Permanentmagneten unterbrochen ausgeführt und durch einen
verschiebbar angeordneten Anker (13) abwechselnd schließbar sind. Auf den Polschuhen (5, 6) des Elektromagneten sind Erregerwicklungen
(10, 11) angeordnet, die mit Gleichstrom zum Halten der Last und mit Wechselstrom zum Entmagnetisieren der Last beaufschlagbar sind. Zum
Aufnehmen und Transportieren der Last wird der Anker in eine Stellung gebracht in welcher der magnetische Rückschluß des Elektromagneten
unterbrochen und derjenige des Permanentmagneten geschlossen ist. Der Gleichstrom wird mit einer solchen Polarität durch die Erregerwicklungen
geschickt daß sich die Magnetfelder des Elektromagneten und Permanentmagneten addieren. Zum Ablegen der Last wird der Anker in die andere
Endstellung gebracht, in welcher er den magnetischen Rückschluß des Elektromagneten schließt und denjenigen des Permanentmagneten öffnet.
Damit ist die Wirkung des Permanentmagneten auf die Last ausgeschaltet. Durch Abschalten des Gleichstromes kommt die Last vom Magnetgreifer
frei. In diesem Schaltzustand des Magnetgreifers kann durch Erzeugen eines Magnetfeldes mittels Wechselstrom und durch Verringerung der
Feldstärke dieses Magnetfeldes die Last entmagnetisiert werden.
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